
Saša Bursać 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Koliko je u BiH domaćinstava gdje ljudi žive 

najveći dio godine, tj. gdje su stalno nastanjeni, a da još uvijek nemaju električnu energiju? 

Molim da se odgovorom ne obuhvataju obnovljene kuće i objekti gdje nema stalnog 

stanovništva, tj. gdje ljudi ne žive veći dio godine. Koliko ih je u Federaciji BiH, a koliko u 

Republici Srpskoj?“ 
 


